
Gemeente Haarlem 

Retouradres Postbus 511, 2003PB Haarlem 

Raadsfractie D66 
t.a.v. de heer Van Leeuwen 

I 
I 

Datum 13 oktober 2015 
Ons kenmerk 2015/395470 

Contactpersoon D.D. Kappetein 
Doorkiesnummer 023-5114358 

E-mail kappetdd@haarlem.nl 
Onderwerp Beantwoording vragen "spookmeters" 

Geachte heer Van Leeuwen, 

Op 7 september heeft u vragen gesteld ex art. 38 RvO inzake "spookmeters". 
Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. Hieronder is uw vraag steeds 
cursief weergegeven waarna het antwoord van het college volgt. Voor een compleet 
beeld van de context voegen wij uw brief bij deze antwoordbrief. 

1. Heeft het college kennisgenomen van het bericht d.d. 24 augustus 2015 
"Gemeenten verliezen miljoenen euro's door energie in te schatten?" 
Neen 

2. In hoeverre speelt de in het artikel beschreven problematiek binnen de 
gemeente Haarlem? 
Bij de overgang naar een andere elektra leverancier per 1/1/2015 bleek de 
eindafrekening voor een aantal van de 450 locaties moeilijk te maken. 
Onduidelijkheid of - en waar welke meter zich bevond, was in een aantal gevallen 
de verklaring hiervoor. Reden voor de gemeente om het in het artikel geciteerde 
bedrijf Greenfox op 25 februari 2015 opdracht te geven om alle aansluitingen te 
inspecteren. Per meter worden de volgende gegevens geregistreerd: 
- Omschrijving locatie, met eventuele bijzonderheden; 
- Straat en huisnummer; 
- Naam contactpersoon; 
- Contactgegevens; 
- Foto Meterstand met GPS; 
- Foto Metemummer met GPS; 
- Foto Object met GPS. 
Dit onderzoek is nog niet afgerond. Verwachte einddatum voor dit onderzoek is 1 
november 2015 
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3. In hoeverre heeft het college zicht op het energieverbruik binnen het 
gemeentelijk vastgoed en in de openbare ruimte? 

Alle grootaansluitingen zijn voorzien van slimme meters. Het restant wordt op korte 
termijn gerealiseerd. Met slimme meters is het mogelijk om het energieverbruik te 
monitoren. Voor de kleine aansluitingen zijn er (nog) geen slimme meters en is het 
energieverbruik alleen reactief waar te nemen. Dit wordt jaarlijks gedaan om de 
eindafrekening te maken. 
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4. Welke maatregelen neemt het college om het feitelijke energieverbruik en 
de (al dan niet ingeschatte) kosten voor energie terug te dringen vanuit de 
voorbeeldrol die de gemeente in wil nemen? 
Voor de huisvesting van het gemeentelijk apparaat is de concentratie in drie 
panden cruciaal. Dat twee daarvan gebruik maken van de laatste technologieën en -
mogelijkheden is een groot voordeel. Voor het stadhuis worden op onderdelen ook 
verbeteringen aangebracht, denk hierbij aan de gerealiseerde pelletkachel. 
Op dit moment wordt de mogelijkheid om een softwarepakket aan te schaffen 
onderzocht. Met dit softwarepakket wordt het aansluitingen bestand up-to-date 
gehouden. Hier worden de bij vraag 1 genoemde resultaten ingevoerd. In 
combinatie met de uitrol van slimme meters kan dan sterker gestuurd gaan worden 
op feitelijk energieverbruik. Omdat afwijkingen door het systeem gesignaleerd 
worden. 
De afdeling Vastgoed is momenteel bezig om een plan van aanpak op te stellen 
waarin gekeken wordt naar de mogelijkheden om duurzaamheidsinvesteringen 
binnen de eigen vastgoedportefeuille uit te voeren. 

Hoogachtend, 

Het college van burgemeester en wethouders, 

de secretaris, de burgemeester, 

ers 


